01/10/2020
A Thuisti,

Gabhaimid buiochas le gach duine ata ag cloi le rialacha nua na scoile faoi
lathair. larrfaimid oraibh leanuint leis.

Our thanks to everyone who is following the new school rules due to Covid-19. We
encourage you to keep up this good work to keep our school community safe.

Comhghairdeas le daltai Rang 6 na bliana seo caite a fuair a gCdineartu le
déanai.

Congratulations to the pupils of last year’s 6th class who recently made their
Confirmation.

Comhghairdeas le daltai Rang 3 a fuair a gCéad Chomaoineach an tseachtain
seo agus le Muinteoir Niall a d’ullmhaigh iad don 6caid.

Congratulations to the pupils of 3rd class who received their First Holy Communion
on Wednesday. Well done to Muinteoir Niall who prepared them so well for the
occasion.

Mile buiochas le gach clann a d’ioc na costaisi scoile le déanai. Bheimis
buioch as iocaiochtai eile a fhail go luath.

Many thanks to those who have paid school costs through the epayment system
recently. We would appreciate if anyone who has not yet made the payments does
so at their convenience. (24 hour pupil insurance, book scheme, arts/ crafts/
photocopying).

Gabhaimid buiochas 6 chroi le Cumnor Construction a rinne urraiocht ar
gheansaithe nua CLG don scoil. TAimid ag tnith go mér leo a chaitheamh. Is
féidir grianghraif a fheiscint ar shuiomh na scoile.

Our sincere thanks to Cumnor Construction for sponsoring new GAA jerseys for the
school. We look forward to wearing them proudly when school matches
recommence. Photos can be viewed on our website.

Tiocfaidh an banaltra scoile ar an 70 & 140 Deireadh Fomhair chuig Naionain
Mhéra agus Rang 1. Is féidir teagmhail a dhéanamh go direach lena oifig air
021-4225651.

The school nurse will carry out vision and hearing tests for Senior Infants & First
Class on October 7th & 14th. These classes missed their tests at the end of last year
when schools closed. Any queries, contact the nurse’s office on 021-4225651.

Tabharfaidh Garda Sean cuairt ar Naionain Bheaga & Naionain Mhdéra ar an
Déardaoin chun labhairt leo faoi shabhailteacht ar na boithre.
Garda Seéan will visit Junior & Senior Infants this Thursday to chat about road safety.

Tabharfaidh Garda Sean cuairt ar Rang 4, 5, 6 ar an 9u Deireadh Fémhair chun
labhairt leo faoi chursai sabhailteachta arline. Beidh an chaint seo ar siul
taobh amuigh.

Garda Sean will visit 4th, 5th, 6th class on October 9th to speak to the classes on
internet safety. These talks will take place on a class by class basis outdoors.



Ta an t-adh linn le déanai go bhfuil mac Iéinn 6 Cholaiste Mhuire gan Smal ag
cabhrd i seomrai Rang 2, 3, 4 ar feadh ceithre secahtaine. Beidh Muinteoir
Marie ag cabhru leis na naionain t’réis an briseadh lar-téarma.

We are very lucky to have a student teacher on placement from Mary Immaculate
College helping to team teach in 2nd, 3rd, 4th class for four weeks. Muinteoir Marie
will then help with infants after midterm.

Beidh la dearg agus ban againn ar an Aoine 2U toisc go mbeidh An Bhlarna i
gcraobh an chontae ar an Satharn.

We will hold a red & white dress-up day this Friday 2nd to show our support for the
Blarney hurlers, who play in the county final on Saturday.

Go raibh maith agaibh,
Muinteoir Cait.



